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در مصاحبه با دانیال مرادیان مدیر استراتژیک و جذب استعداد های سبک هفت قدم مطرح شد:

کشف استعدادهای فردی؛ واجب تر از نان شب
همه انسان ها بخشی از تجارب و رشد خودشان را مدیون سختی ها و تلاطمات زندگی و کسب و کارشان و راهکارهای اصولی عبور از آن بدست می
آید و بخشی دیگر می بایست از طریق آموزش های اصولی و خودشناسی کسب شود. متاسفانه در جامعه اي زندگي مي كنيم که با کمترین آموزش
های اصولی در دوران تحصيلي براي فرهنگ سازي و شناخت جامعه مواجه می شویم و اين امر باعث مي شود نتوانيم شناخت واقعي رو نسبت به خود

واقعی، جامعه و حقايق نهفته و آشکار آن داشته باشيم.

به گزارش خبرنگاران گروه جامعه گزارش خبر، همه انسان ها بخشی از تجارب و رشد خودشان را مدیون سختی ها و تلاطمات زندگی و کسب و کارشان
و راهکارهای اصولی عبور از آن بدست می آید و بخشی دیگر می بایست از طریق آموزش های اصولی و خودشناسی کسب شود. متاسفانه در جامعه
اي زندگي مي كنيم که با کمترین آموزش های اصولی در دوران تحصيلي براي فرهنگ سازي و شناخت جامعه مواجه می شویم و اين امر باعث مي شود

نتوانيم شناخت واقعي رو نسبت به خود واقعی، جامعه و حقايق نهفته و آشکار آن داشته باشيم.
هفت قدم در هفت مرحله ترسیم شده که با هدف شناخت خود واقعي در وجود هر فرد قابل اجرا است.

در همین خصوص  مصاحبه اختصاصی با دانیال مرادیان مدیر استراتژیک و جذب استعداد های سبک هفت قدم تزتیب داده ایم تا از برنامه ها و
فعالیت های این مجموعه  مطلع شویم.

لطف می کنید خودتان را معرفی کنید ؟
من دانیال مرادیان متولد مشهد مقدس هستم، از سن ۱۷ سالگی در دنیای هنر فعالیت دارم، چه در رسانه و چه در حوزه های مختلف از جمله موسیقی،

سوابق مدیر برنامه خوانندگان مطرح و گروه های مختلف در حوزه هنری و اموزشی را به عهده داشتم.
  یکی از اهداف من مقابله با افرادی هست که از طریق باندهای مافیایی که تشکیل دادند اقدام به جذب استعداد ها می کنند و با شیوه های فریبانه از

انها در زمینه های مالی سلیقه ای استفاده می کنند.
به نظرم ارتباط بین سبک هفت قدم و هنر یا موسیقی را توضیح می دهید؟

اهداف ما در هفت قدم جذب استعدادها، تربیت و آموزش است تا افراد به خود واقعی شان نزدیک شوند. سبک هفت قدم جایی به استعداد و توانایی
خاصی در یک حرفه و تخصصی اشاره نمی کند پس این فعالیت و جذب و آموزش دایره وسیعی دارد .

مسئولیت شما در هفت قدم به چه صورت می باشد ؟
مسئولیت استراتژیک سبک هفت قدم را بر عهده دارم و در زمینه شناسایی و جذب استعداد ها فعالیت می کنم به این صورت که در تخصص ها و حرفه
های خاص بر اساس بر آوردی که با تیم زیر مجموعه خودم انجام می دهم اقدام به برگزاری ازمون هایی به جهت سنجش استعداد ها برتر می کنیم. تا
بتوانیم هرچه بهتر به این داوطلبان و متقاضیان، راه روش موفقیت فردی را نشان بدهیم و مقدمات شناخت و معرفی استعدادها و ارائه تجربیات شان

در آینده برای سایرین را نیز فراهم می کنیم.
این استعداد ها باید چه ویژگی هایی را دارا باشند و چرا اصلا همچین هدفی دارید ؟

می بایست از حوزه تخصصی خودم به این موضوع پاسخ بدهم. در زمینه حرفه تخصصی خودم در مجموعه های قبل،  باید عرض کنم بارها به
موضوعیت حضور مافیا در دنیای موسیقی اشاره مستقیم و جدی کرده ام.

 از تعداد محدود خواننده هایی که امروز می شناسیم متاسفانه برخی از این هنرمندان استعداد شاخص را در زمینه هنر خوانندگی دارا نمی باشند و بر
اساس راند و مافیا توانسته اند اسم و رسمی برای خود راه بیندازند.

 بارها استعداد هایی را دیده ام که همچنان ناشناس هستند و صوت و صدایشان بدون هیچگونه ویرایش رایانه ای و تدوین ها به صورت کاملا طبیعی
دلنواز و دلنشین است. این تنها تمام موضوع نیست. گاهی اوقات مافیاهای هر صنعتی، استعداد های ناشناس را جذب می کنند و با قرارداد های
ظالمانه قوانین کدخدا و رعیتی راه می ندازد و آن هنرمند در اصل می شوند رعیت آن مافیا، به ظاهر مدیر برنامه و هیچوقت اجازه نمی دهند او رشد

کند و به خود واقعیش دست پیدا کنند. این اعمال بسیار فریبکارانه است و با وعده های عجیب ترفندهایشان پیش می رود.
پس ما با تخصصی و تجربه که از قبل کسب کرده ایم می خواهیم یک یاور و مربی برای استعداد داوطلبان باشیم.

آیا هفت قدم فقط برای افراد با استعداد است و  یا عموم افرادی که به نظر خودشان هیچ استعداد خاصی ندارند برنامه ای  هم دارید ؟
هیچ فردی در دنیا بدون استعداد خاص نداریم. تمام ما چون خالقی رحمان داریم، پس استعداد های مختص خودمان را به همراه داریم و کشف این

استعدادها از نان شب برای هر فردی واجب تر است.
 به نظر شما سبک هفت قدم می تواند به عموم مردم کمک کند؟

بستگی به دیدگاه افراد داره اگر ما بخواهیم حرکت کنیم و رشد کنیم حتی یک کلمه می تواند باعث تغییرمان شود. سبک هفت قدم فرصتی است برای
برگشت به اصل خودمان تا بتوانیم استعدادهای نهان و آشکارمان را یشناسیم و از آنها در راستای رشد فردی و اجتماعی  خودمان بهره ببریم.

و کلام پایانی؛
از این طریق به تمام افرادی که می دانند باید رشد و تغییرات را در زندگیشان تجربه کنند، عرض می کنم،  سبک هفت قدم در هفت گام همراه و همگام

با داوطلبان مقدمات شناخت خود واقعی را طی نموده و تمام اعضای تیم از بنیانگذار تا تک تک اعضا خود را متعهد می دانند تا در کنارتان باشیم .
وبه تمام متقاضیان حوزه هنر و موسیقی پیشنهاد می کنم حتما با ما در ارتباط باشند تا آنطور که شایسته این همراهی هستند، بتوانیم خدمت رسانی

کنیم.


